



ᐃᑲᑦᑲᑦ
ᐃᑲᑦᑲᑦ
ᐃᑲᑦᑲᑦ
ᐃᑲᑦᑲᑦ

Nunavut
Electoral
Boundaries
Commission

Nunavumi
Niruarviuyukhat
Kigligiyakhaitigut
Katimayit

Commission de
délimitation des
circonscriptions électorales
du Nunavut

NUNAVUT ELECTORAL BOUNDARIES COMMISSION

Aboriginal Peoples Television Network (APTN)
Canadian Broadcasting Corporation (CBC)
CFRT 107,3 FM
Inuit Broadcasting Corporation (IBC)
Le Nunavoix
News North
Nunatsiaq News

January 5, 2023

Dear Sir/Madam:

RE: Nunavut Electoral Boundaries Commission:

As you may be aware, the Nunavut Electoral Boundaries Commission was established on October 26, 2022. It is a three-member commission responsible for recommending the boundaries for electoral constituencies and the names of those constituencies to the Legislative Assembly of Nunavut. An Electoral Boundaries Commission is established only once every ten years.

The Commission must complete its work by July 3, 2023.

In the coming months the Commission will be holding public consultations in many communities to hear the views and opinions of the people of Nunavut. Written submissions may also be submitted to the Commission.

If you would like more information about the Commission and its work or would like to request an interview, please contact Randy Miller at:

nabc@elections.nu.ca

toll free number: 1-855-265- 6776

Sincerely,

Justice S.T. Cooper
Chair, NEBC

cc: John Maurice, Commissioner
Michael Hughson, Commissioner
Randy Miller, Executive Assistant



1-855-265-6776



nabc@elections.nu.ca



Box 39, Rankin Inlet, NU X0C 0G0



www.nunavutboundaries.ca



ᓄᓇᑭᓄᓐ
ᓄᓱᓴᓄᓐᑭᓄᓐᓴᓄᓐ
ᓱᓴᓴᓄᓐᓴᓄᓐ ᓴᓱᓴᓄᓐᓴᓄᓐ
ᓴᓴᓴᓄᓐᓴᓄᓐ

Nunavut
Electoral
Boundaries
Commission

Nunavumi
Niruarviuyukhat
Kigligiyakhaitigut
Katimayit

Commission de
délimitation des
circonscriptions électorales
du Nunavut

COMMISSION DE DÉLIMITATION DES CIRCONSCRIPTIONS ÉLECTORALES DU NUNAVUT

Aboriginal Peoples Television Network (APTN)
Canadian Broadcasting Corporation (CBC) / Radio Canada
CFRT 107,3 FM
Inuit Broadcasting Corporation (IBC)
Le Nunavoix
News North
Nunatsiaq News

5 janvier 2023

Monsieur/Madame,

Objet : Commission de délimitation des circonscriptions électorales du Nunavut

Comme vous le savez peut-être, la Commission de délimitation des circonscriptions électorales du Nunavut a été créée le 26 octobre 2022. Il s'agit d'une commission composée de trois membres chargés de recommander les limites et le nom des circonscriptions électorales à l'Assemblée législative du Nunavut. Une commission de délimitation des circonscriptions électorales est établie tous les dix ans.

La Commission doit terminer ses travaux d'ici le 3 juillet 2023.

Au cours des prochains mois, la Commission tiendra des consultations publiques dans de nombreuses collectivités afin d'entendre les points de vue et les opinions de la population du Nunavut. Des observations écrites peuvent également être présentées à la Commission.

Si vous souhaitez obtenir de plus amples renseignements sur la Commission et ses travaux ou si vous souhaitez demander une entrevue, veuillez communiquer avec Randy Miller à l'adresse suivante :

nabc@elections.nu.ca

Numéro sans frais: 1-855-265- 6776

Sincèrement,

Juge S.T. Cooper
Présidente de la CDCEN

c.c.: John Maurice, commissaire
Michael Hughson, commissaire
Randy Miller, adjoint administrative

1-855-265-6776

nabc@elections.nu.ca

Box 39, Rankin Inlet, NU X0C 0G0

www.nunavutboundaries.ca

